
PROTOKOL nr 59
z posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej

ktore odbylo sie w dniu 24 kwietnia 2013 roku

RADA MIASTA MARKI
A I. J . PIL udsk iego 9 5
05-270 MAR KI

tel. (O -:!:.!) 7 81-10 -03
F a x 7 8 1-13 - 7 8

mojo Mazomieckie

o godzinie 11 30 pos iedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Dariusz Pietrucha (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu).

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad .
4. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu
nieruchornosci gminnych, nieruchornosci gruntowej . Druk nr 366.
5. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyjeci darowizny
nieruchornosci . Druk nr 384.
6. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu
nieruchornosci gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych. Druk nr 383.
7. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego mienie
komunalne. Druk nr 382.
8. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie podzialu miasta Marki na stale obwody glosowania,
ustalenia ich numerow, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych . Druk nr 380 .
9. Wydanie opinii do projektu uch waly w sprawie okreslenia przystankow komunikacyjnych na
terenie Gminy Miasto Marki oraz warunk6w i zasad korzystania z nich . Druk nr 381.
10. Sprawy rozne,
11. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przvjecie wnioskow w sprawie zmian w porztldku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Wydanie opinii do projektu uchwaly w spr-awie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, nieruchomosci gruntowej. Druk nr 366.

Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych,
nieruchornosci gruntowej druk nr 366 stanowi zalaczn ik nr 2.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 366.

Burmistrz Janusz Werczyriski zasugerowal aby Rada Miasta Marki zajela stanowisko czy nalezy
wykupic nieruchornosc w calosci lub w czesci; jezeli Rada Miasta zajela by stanowisko w niniejszej
sprawie wowczas Burmistrz zobowiazuje sie do przedstawienia zmodyfikowanego projektu uchwaly;
Burmistrz poinforrnowal, iz koszty wydzielenia nieruchomosci spoczywaly by po stronie miasta.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze jego zdaniem powinien zostac wycofany projekt
uchwaly zawarty w druku nr 366; powinno sie dokonac podzialu nieruchornosci i wykupu 888
m2

; zdaniem Burmistrza powinno sie rowniez rozwazyc ewentualnosc wykupu studni i drogi
dojazdowej do studni, ktore miasto rowniez powinno nabyc z uwagi na konsekwencje, ktore wplyna
na cene wody w przyszlyrn roku.

Burmistrz JanuszWerczynski podkreslil, ze jezeli Rada Miasta uzna, ze nie nalezy kupowac w/w
nieruchomosci w calosci wtedy Burmistrz zobowiazuje sie do zlozenia oswiadczenia 0 wycofaniu
projektu uchwaly zawartyrn w druku nr 366.

W dyskusji udz ial wzieli m.in. ; Przewodniczacy Komisji Dariusz Pietrucha, radny Tadeusz
Sklodowski, Burmistrz Janusz Werczynski,



Burmistrz Janusz Werczynski zlozyl oswiadczenie 0 wycofaniu projektu uchwaly opisanym w druku
nr 366.

Pkt. 5. Wydanie opinii do proiektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przYieci darowizny
nieruchomosci . Druk nr 384.

Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przyjeci darowizny nieruchomosci druk nr 384
stanowi zalacznik nr 3.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly
zmianach zawarty w druku nr 384.

poinformowal 0 wprowadzonych

W dyskusji glos zabrali m.in.; Burmistrz Janusz Werczynski, Przewodniczacy Komisji Dariusz
Pietrucha.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii do druku nr 384.

Glosowanie:
za- 12
przeciw- 0
wstrzymal sie - 0
Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie.

Przewodniczacy Komisji skierowal slowa wdziecznosci w kierunku darczyncow nieruchomosci na
rzecz miasta.

Pkt. 6. Wydanie opinii do proiektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanych nieruchomosci gruntowych. Druk nr 383.

Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchornosci gminnych,
niezabudowanych nieruchomosci gruntowych druk nr 383 stanowi zalacznik nr 4.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 383.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Tadeusz Sklodowski, radny Grzegorz Miechowicz, Burmistrz
Janusz Werczynski.

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot. ; wyceny nieruchomosci; negocjacji ceny nieruchornosci.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii do druku nr 383 .

Glosowanie:

za- 4
przeciw- 0
wstrzyrnal sie - 8
Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie,

Pkt. 7. Wydanie opinii do proiektu uchwaly w sprawie naimu lokalu uZvtkowego stanowiacego
mienie komunalne. Druk nr 382.

Projekt uchwaly w sprawie najmu lokalu uzytkowego stanowiacego mienie komunalne. Druk nr 382
stanowi zalacznik nr 5.
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Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil proj ekt uchwaly zawarty w druku nr 382.

W dyskusji udzial wzieli m.in. ; Przewodniczacy Komisji, Burmistrz Janusz Werczynski.

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot. ; stawki czynszu proponowanej przez najernce.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii do druku nr 382.

Glosowanie:
za- 12
przeciw- 0
wstrzyrnal sie - 0
Projekt uchwaly otrzyrnal pozytywna opinie,

Pkt. 8. Wydanie opinii do projektu uehwaly w sprawie podzialu miasta Marki na stale obwody
glosowania, ustalenia ieh numer6w, granic oraz siedzib obwodowyeh komisii wyborezveh. Druk
nr 380.

Projekt uchwaly w sprawie podzialu miasta Marki na stale obwody glosowania, ustalenia ich
numer6w, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych druk nr 380 stanowi zalacznik nr 6.

Burmistrz Janusz Werczynski poinforrnowal, it na posiedzenie komisji przybyla rowniez Pani
Elzbieta Jurczyk Sekretarz Miasta Marki pelniaca rowniez funkcje Urzednika Wyborczego .

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 380.

W dyskusji udzial wzieli m.in. ; radny Tadeusz Sklodowski, Burmistrz Janusz Werczynski.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii do druku nr 363 .

Glosowanie:
za- 6
przeciw- 0
wstrzyrnal sie - 6
Projekt uchwaly otrzyrnal pozytywna opinie.

Pkt. 9. Wydanie 0plOn do oroiektu uehwalv w sprawie okreslenia orzvstankOw
komunikaeyjnyeh na terenie Gminv Miasto Marki oraz warunk6w i zasad korzystania z nieh.
Druk nr 381.

Projekt uchwaly w sprawie okreslenia przystank6w komunikacyjnych na terenie Gminy Miasto Marki
oraz warunk6w i zasad korzystania z nich druk nr 381 stanowi zalacznik nr 7.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 381.

W dyskusji udzial wzieli m.in. ; radny Tadeusz Sklodowski, radn y Arkadiusz Werelich, radny Pawel
Pniewski, Przewodniczacy Komisji , Burmistrz Janusz Werczynski,

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot.; dodatkowej komun ikacj i autobusowej biegnacej przez ul.
Okolna w kierunku Strugi; uruchomienia lokalnej komunikacji autobusowej przez ul. Glowna;
potrzeby przystanku komunikacji miejskiej w rejonie ul. Slonecznej w Markach; zmiany trasy Iinii
autobusowej nr 732.

Nastepnie przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii do druku nr 381.
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Glosowanie:
za- 11
przeciw- 0
wstrzyrnal sie - 1
Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie.

Pkt. 10. Sprawy rozne.

Radny Dariusz Boryczko zglosil koniecznosc: kontynuacji budowy chodnika przy
Granicznej w Markach; odwodnienia terenu przy ul. Modrzewiowej i Blekitnej.

ul.

Przewodniczacy Komisji zwrocil sie z pytaniem czy sa plany poprawy usytuowania slupow
energetycznych znajdujacych sie wzdluz ul. Granicznej.

Radny Arkadiusz Werelich pytal o oznakowanie skretu do Marek od Strugi w kierunku Zielenca; brak
slupa ogloszeniowego przy ul. Malachowskiego w Markach; zmiana lokalizacji slupa ogloszeniowego
przy ul. Sosnowej w Markach.

Przewodniczacy Rady zglosil potrzebe mieszkancow dot. zainstalowania w urzedzie tablicy ogloszen
dostepnej dla mieszkancow; poinformowal 0 zlym stanie nawierzchni na ul. Wesolej.

Radny Tadeusz Sklodowski zglosil potrzebe wysypania destruktu na laczniku ulic Ciurlionisa
i Grunwaldzkiej w Markach; zwrocil sie 0 informacje dot. przyczyn kork6w na ul. Glownej.

Pkt. 11. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1310 Przewodniczacy Dariusz Pietrucha zamknal posiedzenie Komisji Budzetowo 
Gospodarczej .

Protokolowala
Anna Broma ~e4C Dariusz Pietrucha
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